
                                                 O B E C   J O V S A 
OBECNÝ ÚRAD,  072 32 JOVSA 73, tel.: 056 / 698 33 80, e-mail.: jovsa@obecjovsa.sk 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z  obecného zastupiteľstva v Jovse, konaného dňa 

28. 10. 2024 so začiatkom o 16:00 hodine v priestoroch OcÚ Jovsa 

_______________________________________________________________ 
 

POSLANCI OZ: 

1./ Mgr. Ľuboslav ČIŽMÁR - prítomný 

2./ Milan ČOREJ - neprítomný 

3./ Stanislav HARAKAĽ - prítomný 

4./ Ľuboš MODRÁK - prítomný  

5./ Róbert PAJTÁŠ - prítomný 

6./ Tomáš ŠTOFA - prítomný 

7./ Peter ŽDIŇÁK - prítomný 

 

Starostka obce: Mgr. Ľubica Čornejová - prítomná 

Obecná kontrolórka: Mgr. Anna Kosánová - neprítomná 

Ekonómka obce: Mgr. Gabriela Matušková - neprítomná 

Pracovníčka obce: Mgr. Michaela Podhorová - prítomná 

                                  

Obecné zastupiteľstvo v Jovse na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, schválenie 

programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Delegovanie do Rady školy 

5. Úprava rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 5/2024 

6. Úprava rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 3/2024 

7. Použitie prostriedkov z peňažných fondov obce 

8. Rôzne, zrealizované a plánované aktivity obce 

9. Záver 
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➢ Bod č. 1 

 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce, ktorá oboznámila 

prítomných s programom rokovania a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné - šiesti poslanci boli prítomní.  

 

➢ Bod č. 2 

     Za zapisovateľa zápisnice poverila starostka obce pracovníčku obecného úradu, Mgr. 

Michaelu Podhorovú, za členov návrhovej komisie Mgr. Ľuboslava Čižmára, Ľuboša 

Modráka a Tomáša Štofu, za overovateľov zápisnice Róberta Pajtáša a Stanislava 

Harakaľa. 

Poslanci následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 49/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ľuboš Modrák a Tomáš Štofa. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3. str. 

 

Poslanci OZ následne hlasovali za program rokovania a prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 50/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Program rokovania OZ dňa: 28. 10. 2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 3 

     Starostka obce skonštatovala, že prijaté uznesenia z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sa priebežne plnia. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 51/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stav plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

HLASOVANIE:   

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 4 

     Funkčné obdobie orgánov školskej samosprávy je podľa § 24 ods. 16 zákona NR SR č. 

596/2003 Z. z. štyri roky.  

Počet členov Rady školy pri Základnej škole je 11, v zložení: 

• dvaja volení zástupcovia pedagogických zamestnancov 

• jeden volený zástupca nepedagogických zamestnancov 

• štyria volení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy 

• štyria delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 

 

Počet členov Rady školy pri Materskej škole v Jovse je 5, v zložení: 

• jeden volení zástupca pedagogických zamestnancov 

• jeden volení zástupca nepedagogických zamestnancov 

• dvaja volení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy 

• jeden delegovaný zástupca zriaďovateľa. 

Keďže funkčné obdobie oboch rád škôl skončilo je potrebné delegovať zástupcov 

zriaďovateľa do oboch orgánov školskej samosprávy, starostka obce predložila poslancom 

OZ návrh zriaďovateľa nasledovne: 

a) do Rady školy pri Materskej školy v Jovse deleguje Mgr. Michaelu Podhorovú 

b) do Rady školy pri Základnej škole v Jovse deleguje týchto zástupcov: Mgr. 

Gabrielu Matuškovú, Mgr. Miriam Roguľovú, Tomáša Štofu a Ľuboša 

Modráka. 

 

Poslanci OZ sa s návrhom starostky obce oboznámili a následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 52/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

a) Návrh starostky obce a do Rady školy pri Materskej škole v Jovse deleguje 

Mgr. Michaelu Podhorovú. 
 

HLASOVANIE:  

Za bod a) tohto uznesenia hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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b) Návrh starostky obce a do Rady školy pri Základnej škole v Jovse deleguje 

týchto zástupcov: Mgr. Gabrielu Matuškovú, Mgr. Miriam Roguľovú, Tomáša 

Štofu a Ľuboša Modráka. 
 

HLASOVANIE:  

Za bod b) tohto uznesenia hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Mgr. Ľuboslav Čižmár 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 5 

Ekonómka obce vypracovala úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 5/2024, 

ktorá bola poslancom OZ vopred doručená. Starostka obce informovala, že súčasťou 

rozpočtového opatrenia je aj predaj cenných papierov - Dlhopisov Voda spieva I. 

emitovaných Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, a.s. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 53/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

 Úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 5/2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Starostka obce zároveň informovala, že v priebehu dňa bolo obci doručené Oznámenie MF 

SR o poskytnutí dotácie na krytie výdavkov súvisiacich s výpadkom príjmov z dane z príjmov 

fyzických osôb vo výške 6 424 €, ktoré budú do rozpočtu obce zapracované v ďalšom 

rozpočtovom opatrení. 
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➢ Bod č. 6 

     Ekonómka ZŠ vypracovala úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 3/2024, 

ktorá bolo poslancom OZ vopred doručená. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 54/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

 Úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 3/2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 7 

     Za vypracovanie textovej časti a súhrnného výkazu výmer na rekonštrukciu miestnej 

komunikácie v hornej časti obce, ktorý bol podkladom pre verejné obstarávanie je 

potrebné schváliť finančné prostriedky z peňažných fondov obce vo výške 216 € s DPH. 

 

Poslanci OZ  následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 55/2024 

                                                       zo dňa 28. 10. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

 Použitie finančných prostriedkov z peňažných fondov obce za vypracovanie textovej 

časti a súhrnného výkazu výmer na rekonštrukciu MK v hornej časti obce vo výške 216 € 

s DPH. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš, Tomáš 

Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 8 

 

RÔZNE 

Starostka obce informovala poslancov OZ ohľadom Dlhopisového programu 

garantovaných výnosov, že na preskúmanie všetkých aspektov tohto programu vytvorilo 

mesto Košice ako najväčší akcionár VVS, a.s. a Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť zmiešanú komisiu odborníkov. Komisia uzavrela svoju činnosť a zverejnila 

súhrnnú správu, v ktorej sa vysporiadala so všetkými otvorenými otázkami programu, 

vrátane výhrad vyslovených rôznymi inštitúciami. Materiál je výsledkom diskusie 

odborníkov, k nahliadnutiu bol predložený aj poslancom OZ. 

 

Starostka obce informovala, že ohľadom stavby „ Výstavba verejného vodovodu v obci 

Jovsa“ sa zrealizovali dve pracovné stretnutia, na druhom z nich bol prítomný aj riaditeľ 

spol. VVS,a.s. závodu Michalovce, Ing. Marián Červeňák. Predmetom stretnutia bolo 

zaradenie časti stavby do plánu investícií VVS, a.s. v roku 2025. Zástupcovia VVS, a.s. 

predložili návrh výstavby vodovodu, a to RAD D a RAD E v dĺžke cca 1 000 m, a to 

v spolupráci s obcou Jovsa tak, že v prípade schválenia stavby v pláne investícií, 

výkopové práce a spätné úpravy terénu budú realizované na náklady obce. Ďalšia 

podmienka: keďže RAD D je v zmysle projektovej dokumentácie uložený aj na 

pozemkoch súkromných vlastníkov, spol. VVS, a.s. podmienila stavbu súhlasmi 

vlastníkov, a to potrebou uzatvárania a predloženia Zmlúv o budúcich zmluvách na 

zriadenie vecného bremena. Doposiaľ zmluvu podpísalo 78% dotknutých občanov. 

Záznam z oboch pracovných stretnutí dostali poslanci k nahliadnutiu. 

 

V ďalšom starostka obce informovala, že predmetom Projektového zámeru integrovanej 

územnej investície (IÚI ), ktorý podávame cez Radu partnerstva je po dohode 

s predsedom  Kooperačnej rady partnerstva a projektantom, Ing. Džubom, vzhľadom na 

alokáciu pre SPR Dolný Zemplín SO MI, časť RADu B, po napájací bod č. 3, t. j. 0,891 

km a to v súlade s realizačnou projektovou dokumentáciou. Celková dĺžka RADu B je 

1 700 m. 

 

Obec uvažuje nad zabezpečením ,,digitálneho cintorína“ – programu, ktorý je 

komplexným nástrojom na správu cintorína. Prostredníctvom neho je možné elektronicky 

evidovať, a zároveň sprístupniť občanom zoznam voľných aj obsadených hrobových 

miest s fotodokumentáciou a databázou zosnulých. Taktiež ponúka automatické 

generovanie nájomných zmlúv, ktoré bude potrebné s nájomcami hrob. miest uzatvárať, 

zameriava infraštruktúru cintorína a pod. 

 

Starostka obce informovala, že v priebehu septembra došlo k aktualizácií a vizuálnej 

zmene webovej stránky obce. Zároveň dala do pozornosti mobilnú aplikáciu Infourad, 

ktorú používa už aj naša obec. Občania boli prostredníctvom miestneho rozhlasu 

informovaní o možnosti stiahnuť si túto aplikáciu, a tak vďaka automatickým  
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upozorneniam získať nové informácie a aktuality obce. Aplikácia Infourad taktiež 

bezplatne upozorňuje na vývoz odpadu jeden deň vopred. 

 

Aj napriek včasným doplneniam výziev č. 1 a č. 2 k Žiadosti o poskytnutie prostriedkov 

mechanizmu k projektu Zvýšenie kapacity materskej školy v Jovse bolo obci z MŠVVaM 

SR doručené Oznámenie o splnení podmienok poskytnutia prostriedkov mechanizmu, ale 

kvôli nedostatku financií o nemožnosti poskytnutia prostriedkov mechanizmu 

a uzatvorenia zmluvy o poskytnutí týchto prostriedkov. 

 

V súvislosti s opätovným navýšením cien za vývoz a zneškodnenie odpadu v obci 

zmluvnou spoločnosťou Fúra s. r. o., ako aj s povinným zberom a triedením textilného 

odpadu, platného od 01. 01. 2025 bude naša obec nútená aj v kalendárnom roku 2025 

navýšiť poplatky za vývoz zmesového komunálneho odpadu. Na základe Návrhu Dodatku 

č.1/2025 k zmluve o poskytovaní služieb v oblasti nakladania s odpadmi,  zaslaného spol. 

Fúra s. r. o. a na základe ročných príjmov a výdavkov obce súvisiacich s vývozom 

odpadov, obec vypracuje návrh dodatku k VZN č. 2/2023 o miestnych daniach 

a poplatkoch, v ktorom upraví poplatky za vývoz KO tak, ako jej stanovuje zákon. 

Pracovníčka obce informovala, že na základe cien stanovených spol. Fúra s.r.o. za zber, 

odvoz, spracovanie odpadu a zákonného poplatku bude jeden vývoz jednej 120 l kuka 

nádoby, v roku 2025, stáť 3,20 €. Pri úprave poplatku za KO je potrebné počítať aj 

s výdavkami za vývoz veľkokapacitných kontajnerov a za zber šatstva. Poplatok za zber 

drobného stavebného odpadu je nutné taktiež navýšiť. V súčasnosti je tento poplatok vo 

výške 0,06 €/kg, obec ho môže určiť v rozmedzí od 0,01 € do 0,2 € za jeden kilogram. 

Prítomní diskutovali aj o možnosti zavedenia váženého množstvového zberu 

v budúcnosti. 

 

 

ZREALIZOVANÉ AKTIVITY 

 

- Distribúcia obecných novín do domácností. 

- Výkopové práce a osadenie elektrickej rozvodnej skrine v areáli futbalového ihriska. 

- Údržba strechy budovy pošty. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s riaditeľkou základnej školy ohľadom zníženia     

energetickej náročnosti budovy základnej školy, pričom bolo dohodnuté, že sa počká 

za vhodnou výzvou o dotáciu. 

- Účasť starostky obce na prejednaní priestupku proti majetku podľa ust. § 50 ods. 1 

zák. č. 372/1990 Zb. o priestupkoch v znení neskorších predpisov ohľadom krádeže 

okrasných drevín z verejného priestranstva Pred mlynom. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s projektovou manažérkou ohľadom Výzvy na 

doplnenie Žiadosti o poskytnutie prostriedkov mechanizmu k projektu Zvýšenie 

kapacity materskej školy v Jovse. 

- Príprava podkladov a požadovanej dokumentácie k auditu za rok 2023.  
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- Spracovanie účtovnej závierky za II. kvartál. 

- Zaslanie nariadení na uskutočnenie nevyhnutných úprav na nehnuteľnostiach občanov. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

- Súčinnosť obce pri obhliadke vytypovaných obecných budov Okresným úradom  

Michalovce, odborom krízového riadenia, za účelom výstavby nových elektronických 

sirén. Starostka informovala, že bude aj na našom obecnom úrade. 

- Pracovné stretnutie poslancov OZ. 

- Osadenie klímy v Dome smútku. 

- Kolaudačné konanie spojené s ústnym pojednávaním a miestnym zisťovaním na 

novostavbu rodinného domu p. Radoslava Hreňka a manž. Aleny Hreňkovej. 

- Doplnenie výziev č. 1 a č. 2 k Žiadosti o poskytnutie prostriedkov mechanizmu 

k projektu Zvýšenie kapacity materskej školy v Jovse. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s členmi manažmentu  VVS, a.s. závodu 

Michalovce k stavbe „Výstavba verejného vodovodu v obci Jovsa“. Záznamy 

z pracovného stretnutia dostali poslanci k nahliadnutiu. 

- Účasť starostky obce na stretnutí členov Spoločného školského úradu so sídlom vo 

Vinnom a slávnostné prevzatie Pamätného listu za dlhoročnú inšpiratívnu spoluprácu, 

propagáciu a podporu aktivít spoločného školského úradu pri príležitosti 20. výročia 

SŠÚ.  

- Príprava a realizácia verejného kultúrneho podujatia Rozlúčky s letom s ľudovým 

pásmom Večar na valaľe, na miestnom futbalovom ihrisku dňa 24. augusta 2024 – 

poďakovanie za úsilie pri prípravách zamestnancom obecného úradu, 

nepedagogickým zamestnancom základnej školy za pečenie klobás, zainteresovaným 

pedagógom ZŠ a MŠ za prípravu kvalitného programu, predsedníčke a členkám JDS 

v Jovse za výdaj občerstvenia, za spoluprácu a prípravu priestorov zaangažovaným 

poslancom obce, a to Tomášovi Štofovi, Ľubošovi Modrákovi, Róbertovi Pajtášovi, 

Stanislavovi Harakaľovi a Milanovi Čorejovi. 

- Realizácia pracovných pohovorov z dôvodu obsadenia voľného miesta učiteľky v MŠ. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí Regionálneho združenia miest a obcí – 

RZ MO Zemplín – michalovský región s diskusiou o aktuálnych témach samospráv. 

- Akreditovaný rozbor vody v materskej škole a v budove obecného úradu, s dobrými 

výsledkami. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí so spol. FÚRA s. r. o. 

- Vyhotovenie Zmlúv o budúcich zmluvách o zriadení vecného bremena a ich doručenie 

dotknutým občanom. 

- Aktualizácia rozpočtu projektantom na časť vodovodnej vetvy a doplnenie 

Projektového zámeru integrovanej územnej investície o aktualizáciu rozpočtu a 

harmonogramu,  zhrnutie opisu plánovaných projektových činností PZ IÚI, očakávané 

merateľné ukazovatele, výpočet stanovenia výšky celkových oprávnených výdavkov, 

výšky spolufinancovania a pod. ( poslanci dostali k nahliadnutiu aktualizovaný 

rozpočet a spracovaný projektový zámer). 

- Výrub dreviny v súlade s Rozhodnutím Okresného úradu v Michalovciach, veľké 

poďakovanie za úsilie, čas a ústretovosť poslancovi OZ, Ľubošovi Modrákovi. 
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- Súčinnosť obce pri organizácií volieb do Rady školy pri ZŠ v Jovse a do Rady školy 

pri MŠ v Jovse. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s riaditeľom VVS, a.s. závodu Michalovce k stavbe 

„Výstavba verejného vodovodu v obci Jovsa“. 

- V rámci Mesiaca úcty k starším kúpa darčekových poukážok v hodnote 10 Eur a ich 

odovzdanie občanom obce po dovŕšení 62. rokov veku.  

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí členov Mikroregiónu Šírava. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

PLÁNOVANÉ AKTIVITY 

 

- Účasť starostky obce na neformálnom stretnutí akcionárov spol. VVS, a.s. s členmi 

top manažmentu VVS, a.s. a predstaviteľmi Klubu akcionárov VVS a.s., o.z. 

- Aktualizácia rokovacieho poriadku obce, ktorí je momentálne na dotazovaní 

u právneho zástupcu obce. 

- Príprava dodatku k VZN o miestnych daniach a poplatkov obce a dodatku k VZN 

o nakladaní s odpadmi na území obce Jovsa. 

- Výzva Pôdohospodárskej platobnej agentúry na doplnenie žiadosti o platbu v rámci 

Programu rozvoja vidieka SR k žiadosti o NFP na projekt Úprava verejného 

priestranstva Pri starom mlyne – I. etapa. 

- Odoslanie účtovnej závierky za III. kvartál. 

- Audit za rok 2023. 

- Žiadosť na Okresný úrad Michalovce ohľadom zmeny vodnej stavby pred jej 

dokončením, kvôli opečiatkovaniu realizačnej projektovej dokumentácie. 

- Účasť starostky obce na besede organizovanej základnou organizáciou JDS v Jovse. 

- Likvidácia hniezd sršňov v Dome smútku. 

- Príprava podkladov k plánovanej kontrole zo sociálnej poisťovni ohľadom plnenia 

povinností zamestnávateľa súvisiacich s odvodom poistného na sociálne poistenie 

a príspevkov na starobné dôchodkové sporenie.   

- Príprava a realizácia obecného podujatia Stretnutie s Mikulášom ( plánovaný termín 

12.12.) 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí starostov Regionálneho združenia miest 

a obcí Zemplín – Michalovský región.  

- Príprava návrhu rozpočtu obce na roky 2025 – 2027. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

- Príprava a distribúcia obecných novín. 

- Príprava a distribúcia Harmonogramu zberu odpadu, nálepiek na Kuka nádoby, vriec 

na separovaný odpad a tentokrát aj unikátnej publikácie Po stopách úzkokoľajky, ktorú 

obec zakúpila v počte 100 ks a venuje ju občanom obce 1ks do jednej spoločnej 

rodiny.  
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- Slávnostné spoločné posedenie starostov, poslancov a zamestnancov obecných úradov 

Jovsa, Poruba pod Vihorlatom a Kusín sa z dôvodu nepriaznivej ekonomickej situácie 

prekladá.  

 

 

Mgr. Ľuboslav Čižmár informoval o podnete starších občianok, urobiť v areáli Domu smútku 

kútik s náradím. Taktiež požiadal starostku obce, aby častejšie posielala zamestnanca, ktorý sa 

stará o verejné priestranstvá aj do hornej časti obce. Upozornil na most a potok, ktorý je podľa 

neho v katastrofálnom stave, zarastený stromami a kríkmi. Starostka obce uviedla, že obec na 

daný stav upozorní správcu potoka - Slovenský vodohospodársky podnik a vyzve ho 

k náprave. Poslanec Ľ. Čižmár ešte spomenul strom, ktorý prednedávnom spadol v areáli 

futbalového ihriska a v tejto súvislosti sa informoval, čo je možné robiť s konármi, ktoré 

zasahujú do ihriska a stromami, ktoré ohrozujú občanov. Nakoľko ide o miesto s 5. 

ochranným stupňom, starostka reagovala tým, že obec bude kontaktovať CHKO a na 

nežiadúci stav ich upozorní.  

Mgr. Ľ. Čižmár taktiež prečítal názor anonymného občana, ktorý je nespokojný so zapájaním 

sa obce do projektov a výziev, kde nemá reálnu možnosť uspieť. Z jeho pohľadu ide 

o zbytočne vynaložené finančné prostriedky, pričom obec nemá ani vodovod, ani vlastnú 

škôlku, modernú školu, ani telocvičňu, ani cesty atď. Starostka reagovala tvrdením, že to obec 

nemala ani roky dozadu a nie je pravdou, že by snahu obce nebolo v súčasnosti vidno, čo 

potvrdil aj zástupca starostky Tomáš Štofa. 

Poslanec Peter Ždiňák uviedol, že ľudia sa dopytujú ohľadom rekonštrukcie cesty v hornej 

časti obce. Po informovaní výsledkov verejného obstarávania, na zasadnutí OZ v júli, sa 

poslanci so starostkou obce zhodli na tom, že vysúťažená cena je vysoká, a že 

s rekonštrukciou MK sa počká po novele zákona o verejnom obstarávaní, po 1. auguste. 

Starostka na dotaz p. Ždiňáka reagovala tvrdením, že uznesením rekonštrukcia MK schválená 

nebola, výkaz výmer z VO predložila poslancovi, a netrúfa si z položiek niečo vyhodiť, tak 

aby bola cena nižšia. Prítomní na danú tému diskutovali. 

Poslanec Ľ. Modrák opäť pripomenul potrebu úpravy obecného pozemku oproti domu rodiny 

Bajuszovej, a zároveň prisľúbil pomoc s jeho vyčistením. 

P. Ždiňák sa informoval v akom štádiu je plánovaná prekládka plynovej prípojky na dolnom 

moste. Obec nedisponuje aktuálnou informáciou, nakoľko ide o aktivitu KSK. P. Ždiňák preto 

navrhol plynovú prípojku neprekladať a osadiť betónový panel. Ak by pôvodný projekt 

nevyšiel, je to podľa jeho názoru jednoduchšie riešenie.  

Starostka obce sa poslanca P. Ždiňáka pýtala, ako je to so zvodami, ktoré navrhoval pri ceste 

na začiatku volebného obdobia. P. poslanec informoval, že  od dopravného inžiniera bola 

požiadavka posunutá ďalej, no v súčasnosti financie na to nie sú. 

Mgr. Ľ. Čižmár sa informoval, aká je momentálne kapacita v MŠ.  
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➢ Bod č. 9 

V závere starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

 

      Zapisovateľka: Mgr. Michaela Podhorová                .......................................... 

 

Overovatelia:   Stanislav Harakaľ                              .......................................... 

 

                    Róbert Pajtáš                                     .......................................... 

 
                                                                                 
                                                                                                   

 

                                                                                                 Mgr. Ľubica  Č o r n e j o v á  

                                                                                                       starostka obce    


